
 

Kedves Klubtárs!

Ha van egy perced, oszd meg velem!

Sokszor azért érdemes visszapillatani, hogy észrevegyük, mi van előttünk!

A 2016- évet záró gondolataimból emeltem ki egyet s ezzel szeretnélek untatni. (A teljes szöveg itt 

olvaható.)

"Kiértékeltük az "Év Kukoricája" Vándordíjért futó versenyt, átadtuk a díjat. Bizonyára mindenki 

tudja, hogy ezt a címet csak úgy lehet elnyerni, ha az adott hibrid szerepel a Top20 kísérletekben 

és a Termésversenyben egyaránt. Felmerül a kérdés: a rekordokra ingerlő 2016. évben miért 

nyerhette el újra ezt a címet egy nagyon stabil, nagy termőképességű, de nem a kiugró 

teljesítmények hibridje? Ha a lóversenyt hoznánk fel példának, akkor azt lehetne mondani, hogy A 

DKC4943 egy egészséges, kitűnő igásló. Ha nem csak ostort, hanem zabot is kap, elszakítja az 

istrángot. De nem Kincsem, vagy Imperiál! Érdemes elgondolkodni azon, miért nem indítottak 

méltó versenytársat, amely a kukorica szempontjából kiváló feltételeket jobban hasznosította 

volna!

Gonosz kérdés: Nem tartunk még ott, hogy versenylovat futtassunk?"

Az "Év Kukoricája" Vándordíjat valódi versenyben lehet elnyerni, amelyben egyszerre mérjük a 

hibridet, a lehetőséget és a tudást!

 

Megérte?

Köszönöm!

http://www.magyarkukoricaklub.hu/tagok-terulete/5-szieberth-denes-dr/58-evzaro-uzenet
http://www.magyarkukoricaklub.hu/tagok-terulete/5-szieberth-denes-dr/58-evzaro-uzenet


Szieberth Dénes
 

 


